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Nr 210.
Kungl, Maj.is skrivelse till riksdagen med tillkännagivande 

att en i statsverkspropositionen under åttonde 
huvudtiteln bebådad framställning angående fort
satt utbyggande av tekniska högskolan icke kom
mer att föreläggas riksdagen; given Stockholms 
slott den 11 mars 1921.

Under åberopande av bilagda utdrag av statsrådsprotokollet över 
ecklesiastikärenden för denna dag vill Kungl. Maj:t härmed giva 
riksdagen tillkänna, att Kungl. Maj:t icke kommer att till nu på
gående riksdag avlåta proposition i det i statsverkspropositionen 
under åttonde huvudtiteln omförmälda ärende angående fortsatt ut
byggande av tekniska högskolan, i följd varav medel för berörda 
ändamål ej vidare behöva beräknas å vare sig 1922 års riksstat eller 
1921 års tilläggsstat.

Under Hans Maj:ts,
Min Allernådigste Konungs och Herres frånvaro,

Enligt Dess nådiga beslut:

GUSTAF ADOLF.
B. J.son Bergqvist,

Utdrag av protokollet över ecklesiastikärenden, hållet inför 
Hans Maj:t Konungen i statsrådet å Stockholms 
slott den 11 mars 1921.

Närvarande:
Statsministern von Sydow, ministern för utrikes ärendena greve 

Wrangel, statsråden Ericsson, Dahlberg, Murray, Elmquist, 
Malm, Bergqvist, Hammarskjöld, Ekeberg, Hansson, Beskow.

Departementschefen, statsrådet Bergqvist anförde härefter: 
Bihang till riksdagens protokoll 1921. 1 samt. 177 käft. (Nr 210.) 1
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Återkallelse 

av eu i stats
verksproposi
tionen bebå
dad framställ

ning angå
ende fortsatt 
utbyggande 
av tekniska 
högskolan.

Vid anmälan den 7 januari 1921 av anslagsbehoven under riks- 
statens för år 1922 åttonde huvudtitel hemställde jag under punkten 
120, det täcktes Kung]. Maj:t föreslå riksdagen att, i avbidan på 
proposition angående fortsatt utbyggande av tekniska högskolan, be
räkna för ändamålet på extra stat för år 1922 ett belopp av 1,400,000 
kronor. Vidare hemställde jag, vid framläggande samma dag av 
förslag rörande nämnda huvudtitels tilläggsstat för år 1921, om av- 
låtande av framställning till riksdagen att för samma ändamål be
räkna på tilläggsstat för år 1921 ett belopp av 150,000 kronor. Vad 
jag sålunda hemställt blev av Kungl. Maj:t bifallet.

Såsom jag vid förstberörda tillfälle nämnde, har, då det ifråga
satts, att för det tilltänkta fortsatta utbyggandet någon ytterligare 
del av norra Djurgårdens mark skulle tagas i anspråk, yttrande i 
ärendet infordrats från riksmarskalksämbetet. Sådant yttrande har 
ännu icke inkommit. Utredningen i ämnet är således icke i det 
skick, att det är möjligt att nu taga slutgiltig ståndpunkt till den 
föreliggande frågan, åtminstone sådan den ter sig enligt den plan 
för byggnadsföretaget, som framlagts av högskolans myndigheter. 
Visserligen synes det icke uteslutet, att man skulle genom vissa in
skränkningar i den ursprungliga byggnadsplanen kunna verkställa 
utbyggandet inom gränserna för den mark, som redan blivit åt hög
skolan upplåten, men då högskolans behov av utvidgning och de 
skäl, som eljest tala för planens förverkligande, icke synas vara av 
den synnerligen trängande beskaffenhet, att allvarliga olägenheter 
skulle uppstå, om anslag för ändamålet icke begäras hos den nu 
pågående riksdagen, finner jag mig böra förorda att härmed får 
anstå, pa det att jämväl nyssnämnda utväg till lösning av frågan 
må kunna underkastas en ingående och allsidig prövning.

Jag hemställer därför,
att Eders Kungl. Maj:t måtte giva riksdagen 

tillkänna, att Eders Kungl. Maj:t icke kommer 
att till nu pågående riksdag avlåta proposition 
i det i statsverkspropositionen under åttonde hu
vudtiteln omförmälda ärende angående fortsatt 
utbyggande av tekniska högskolan, i följd varav 
medel för berörda ändamål ej vidare behöva be
räknas å vare sig 1922 års riksstat eller 1921 
års tilläggsstat.
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Till denna av statsrådets övriga ledamöter 
biträdda hemställan behagade Hans Maj:t Konun
gen lämna bifall samt förordnade, att skrivelse 
i ämnet av den lydelse, bilaga vid detta protokoll 
utvisar, skulle avlåtas till riksdagen.

Kungl. Maj.ts skrivelse Nr 210.

Ur protokollet:

Harald Frisk.


